

## Protokol, bestyrelsesmøde d. 12. november, 17.30

### NYE SAGER - til drøftelse og info.

Emne	Status
Personale	<p><b>Underviserne:</b></p> <p>RT har haft kontakt med Marielle fra DRF omkring videreudvikling af underviserne</p> <p><b>Hjælperfri undervisning:</b></p> <p>Det indføres fast og ikke kun som projekt.</p> <p><b>Bøjlefri november:</b></p> <p>Har tidligere været en tradition på HVR, men ikke alle ryttere og heste egner sig til det. Det har (også) kørt lidt på automatik på visse hold.</p> <p><b>Stalden og staldpersonale:</b></p> <p>Der skal styr på stalden og opbygges faste rutiner på faste tider! Der har været en sag om dårlig wrap.</p> <p>En stilling som hverdags staldpersonale er slået op, men ingen oplagte kandidater. Skal slås op igen</p> <p>Der er udarbejdet et årshjul for arbejdsopgaver med specificering af hvilke personalegrupper eller andre der har ansvar for hvilke opgaver og hvornår, og så vi sikrer os at vi lever op til de forpligtelser vi har, i forhold til pensionærernes kontrakter.</p> <p>Tidsindstilling på vandingsanlæg i ridehuset skal ændres, så personalet ikke skal bruge 1 time på at vande ridehus hver dag</p> <p><b>Weekendpigerne:</b></p> <p>Der afholdes møde med weekendpigerne for at orientere om arbejdsopgaver og forventningsafstemme i forhold til udarbejdet årshjul.</p> <p>Møde med staldpersonalet ang. arbejdsopgaver. Der indkaldes til møde med week-end personalet forud for dette bestyrelsesmøde</p>
Opstaldere/pensionærer	<p>Bekymringer fra et par af vores pensionærer:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● Stalldriften er usikker og ustabil</li><li>● Folde og foldtider ændres uden info/varsel</li><li>● Utilstrækkelig wrap</li><li>● Utilstrækkelig kommunikation (f.eks. v. etablering af ny fold)</li></ul> <p>2 privatheste har fået konstateret mavesår). Der skal ny pensionær ind, så vi ikke har 3 tomme bokse.</p>

Heste	<p><b>Status på hestebestanden:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Mella fortsætter træningen med Lotte. Lotte skal indkøres i rideskolen igen, 1-2 ryttere</li> <li>• Primo gik kortvarigt med i rideskolen, men er nu sygemeldt m. mistanke om mavesår/sandmave</li> <li>• Augusta og Oline bøvler også med maverne</li> <li>• Nemo kan godt bruges på letøvet hold, skal stadig rides roligt og med lange tøjler</li> <li>• Urban er noget af en bølle - går på fold alene, bag stalden</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der afholdes møde m.h.p. gennemgang af foderplaner for rideskoleheste og for at vurdere om der skal gives ekstra tilskudsfoder, olie eller andet til for tynde heste.</li> </ul>
Rideskolehold	<p><b>Dressur:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lige nu kører det fint m.h.t. holdbelægningen, bortset fra LØ om tirsdagen. Der er kun enkelte ledige pladser.</li> <li>• Underviserne opfordres til at melde ind med oprykkere</li> </ul> <p><b>Spring:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Rytterne er blevet større, så der er lavet en hesterokade.</li> </ul> <p><b>Kæphest:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Privat arr. lørdag d. 26/10 blev udskudt Nyt arr. lørdag d. 16/11 efter rideskole</li> <li>• Nyt hold pr. 1. november - kl. 15.30 - 16.30</li> </ul> <p><b>Elevcup:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi er nu tilmeldt med 1 hold</li> </ul>
Økonomi	Auktion over uafhængte og glemte sager, andre sager - tingene lægges frem i rytterstuen, betaling via mobilepay
<b>DRF / DGI / andre forbund</b>	<p>Repræsentantskabsmøde lørdag d. 7/12. MM og RT deltager</p> <p>Der er rådsmøde i Distrikt 1 d. 26/11, tilmelding 22/11. RT deltager</p> <p>Skal HVR melde sig ind i DGI? Der er mange gode tilbud at trække på og vil sikre bedre forankring og synlighed i lokalområdet indenfor sports-/idrætsområdet</p>
Datoer Opdatering af kalender	Rytterstuen er reserveret torsdag 14/11 kl 17-19 til et møde om en fælles integrationsindsats og ansøgning(er) på tværs af idrætsgrene i Hvidovre
Juniorudvalg	Afholder julehygge d. 30/11 Stævnehjælp d. 8/12
Stævner	Rosetter Stævnetermener - hvornår vil vi holde stævner næste år

## IGANGVÆRENDE / LØBENDE SAGER

Emne	Action
Personale	<p><b>Underviserne:</b></p> <p>Personalespørgsmål drøftes internt i bestyrelsen.</p> <p><b>Stalden:</b></p> <p>Se under "nye emner" Vi er mere såbare nu, hvor der kun er to.</p> <p>Generelt:</p> <p>Det skal indskærpes, at man melder sygdom, ferieønsker, o.s.v. med de ansvarlige og at kommunikationen skal gå via FB-grupperne for hhv. stald og undervisere, når man skal bruge en vikar til sine hold, så der er gennemsigtighed. Man kan evt. tagge hinanden.</p>
Personale	<p><b>VIKAR-team - afløsning under ferie/sygdom:</b></p> <p>Opbygning af et kompetent vikarteam (som alle skal tage DRF's online træner-udd) + proc for kommunikation v. f.eks. afløsning..!!</p>
Heste	<p>Adfærdskonsulent (hestemassør) har tilbudt gratis behandling af hestene, for træningens skyld.</p>
Spons	<p>Ansøgninger:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Jem &amp; Fix: Renovering af eksisterende borde/bænkesæt. Blev ikke bevilget</li> <li>● Tryk fonden: Ansøgning under overvejelse vedr. integrationsindsats i et samarbejde med andre sport-/idrætsklubber i Hvidovre.</li> <li>● SparNord Fonden: Ansøgning til ny hest indsendt 31/10</li> <li>● Frivillighedsuddannelse: Såfremt vi bliver medlem af DGI kan vi få nogen ud for at hjælpe til opbygning af godt frivilligmiljø</li> </ul>
Championat:	<p>Der er p.t. kun 2, der indrapporterer resultater</p>
Arrangementer:	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Julehygge og pynt-HVR lørdag d. 30. november - JUNIOR</li> <li>● Julestævne søndag d. 8. december - STÆVNE + JUNIOR</li> <li>● Ridelejr i julen</li> <li>● Nytårskur 31/12 kl. 12.00</li> </ul> <p><b>Andet:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Møde afholdes torsdag 14.11.2024 kl 17-19 i rytterstuen vedr fælles integrationsindsats på tværs af idraets-/sportsgrene</li> </ul>
Webshop	<p>Sweatartikler i flere farver - bliver klar til julehandel</p>
Datoer	<p>Datoer for bestyrelsesmøder resten af året: Onsdag d. 18/12 kl. 19.00</p>